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NEKOC je bila občina, baje tako razvita, da je
imela svoj sedež v sosednji. Takrat so bile vse
seje sklepčne, saj se v domači fari ni poznalo
to, kar so ga odborniki polomili v sosednji. Po-
stati pa je hotela večja, zato je požrla še tri
druge občine in četrte polovico. Te so včasih
gradile objekte družbenega standarda s prora-
čunskimi sredstvi, sedaj pa ne gre nobena stvar
več brez samoprispevka in žicanja v gospodar-
stvu. Občinska uprava bo zaradi tega dobila
nove delovne pripomočke — svedre za vrtanje
fondov v gospodarstvu.
• Ker je občina postala tako velika, si je na-
brala odbornikov, da jih je težko prešteti. Zlasti
proti koncu sej in kadar je mandat podaljšan,
jih vedno nekaj zmanjka. Casi se spreminjajo,
skoraj tako hitro kot ustava; odborniki pa ne.
Še vedno se ljubosumno prepirajo za vsak ob-
činski dinar in kdor ima širša usta več dobi. Se
manj pa se spreminjajo občani, enako radi ho-
dijo na zbore volivcev. Razvoj gre pa kljub te-
mu naprej; večji davki — manjša plača, črno-
graditelji so še vedno ostali črni, zato pa jim
voda komaj kaplja in luč le utriplje. Zato ima-
mo razvoj v komunali hiter kot blisk. Na Ce-
lovški cesti vsak dan nova luknja, na to turi-
stično zanimivost opozarja na začetku Šentvida
napis: jame — cave — grotte, zaradi takšne
konkurence je že upadel obisk Postojnske jame.
Najhitreje pa bo zgrajena Pržanska cesta —
vsak dan za eno lopato. Na Brodu in Tacnu pa
pravijo občani, da so tisti, ki so v vojni rešili
most čez Savo, storili gospodarsko škodo. Spo-
menik bo zaslužil tisti, ki bo prvi videl podvoz
na Tacenski cesti, drugega pa tisti, ki bo videl
podvoz na Drenikovi. Medvoščani pa so drugi
kljukci, kar na tihem so si nabrali asfaltiranih
cest, podvoz in rampe, da je veselje. Če bi ime-
li še kanalizacijo, nekaj stanovanjskih blokov,
lekarno, če bi bili vsi črnograditelji legalizirani
in če bi Donit dišal po vijolicah in bi Celuloza
čistila Soro in bi v Sori še živele ribe in če bi
bila na Klancu spet gostilna, če bi v Svobodi
spet igrali in če bi imeli kak dober film, pa še
če ne bi bilo dežja, da bi se lahko kopali, jim
ne bi bilo nikdar žal, da so priključili Šiško.
• Družbeno-politično smo v zadnjem času do-
segli velik razvoj. Kovčke dol, kovčke gor ia
spet imamo vse politične forume doma. Samo
Socialistična zveza se ni udeležila preseljeva-
nja, ampak je vztrajno vedrila in oblačila doma.
Zaradi takšnega navala političnih forumov v
domačo vas, je zmanjkalo pisarn, ker jih je ob-
čina odctala »Iskri«, še bolj pa primanikuje kad-
rov. Zato bomo ob novem popisu premoženja,

morali opraviti tudi popis vseh upokojencev za
bodoče člane izvršilnih odborov in komitejev.
Samo pri mladini bo težko najti tako mlade upo-
kojence.
• Gostinsko, turistično in obrtno se tudi razvi-
jamo. Obrtnike celo izvažamo v druge občine.
Ker pa je župan gostinec in je kovačeva kobila
zmeraj bosa, imamo vedno manj poštenih ošta-
rij, ampak samo bifeje. Oštirji pravijo, da je
manj davka od bifejev in še argo juhice ne ku-
hajo več od lakote prestreljenim turistom. Kme-
tijsko turistično bomo usposobili Sveto Kata-
rino. Avtohtoni črnograditelji na tem področju
so zaradi zavarovanja svojega okolja izsilili
sklep, da se neavtohtonim črnograditeljem ne
dovoli več polepšati Polhovgrajskih Dolomitov.
Kmete bomo orientirali na turistično smer, ker
imamo kmetijskih pridelkov iz uvoza dovolj, tu-
risti pa naravnost hlastajo za domačimi žganci
in toplim vonjem hlevskega gnoja. Naj živi slo-
venska idila in prevžitkarski odnosi s kmetijsko
pokojnino 250 dinarjev. Ker je vedno manj go-
stiln z domačo hrano in ker so Kranjci raje
lačni kot pa žejni, je za to najbolje, da za pre-
ventivo organiziramo več klubov zdravljenih
alhokolikov.
• Mi smo bogata občina, tako bogata, da smo
zadnji poslali položnice davčnim zavezancem za
plačilo prve in druge akontacije. Sišenski občan
pa številk še dobro pogledal ni, ko je že dobil
položnico za tretjo akontacijo. Tako smo bogati,
da že celo leto lovimo tiste, ki neopravičeno
bogatijo, kot pes svojo senco, pa najdemo sa-
mo one, ki se opravičeno bogatijo. Najbolj raz-
vito in zvito pa je šišensko gospodarstvo. Za
tovarno zdravil so že našli lek, samo pri tem je
moral zboleti direktor, glavno je, da so vsi osta-
li zdravi. Imeli smo tudi štacuno, ki je uspešno
prodajala avtomobile, pa smo veselo ustanovili
tovarno avtomobilov — prvo pravo avtomobil-
sko tovarno v Šiški. Najprej so po francosko
zginili rezervni deli, nato pa še tovarna. Štacu-
ni, ki je prej prodajala avtomobile, smo dejali,
naj se gre industrijo, sedaj iščemo, kdo jo bo
saniral. Skoda, da izgube nočejo izginiti po fran-
cosko. Naše gospodarstvo se bo zaradi tega v
obdobju, ki stoji pred nami, prvenstveno sani-
ralo in tozdiralo. Podobno, kot se je zgodilo s
podjetjem, ki je rabilo 80 milijonov kredita, pa
ga ni dobilo, dokler se ni pritozdilo k drugemu
podjetju. To ga bo sedaj posaniralo za večkrat
80 milijončkov občinskega denarja.
• Pa še drugače smo bogati, čeprav nam manj r
ka nekaj malega stanovanj, imamo pa solidar-
nostni sklad, iz katerega še ni nič priteklo, če-
prav že nekaj časa teče vanj. Ker je v Šiški zi-
dati drago, zato ni v Šiški zidati lepo. Lepše ie
pustiti urejena zemljišča prazna in načrte v ko-
ših, da bo še dražje. Škoda je, da noč in dan
plačuje šišenski občan za kanalščino, vodarino
in elektriko, denar pa teče ves drugam.
• Lepo bo v naši občini biti mlad, odkar ima-
mo denar za šole in vrtce. Zgradili bomo vrtce
za vse potrebe preteklosti. Prihodnost bo že
prinesla, kak novi samoprispevek. Zato pa bo-
mo imeli kmalu vse obvoznice in vpadnice —
če teh ne, pa vsaj vsako Ieto tri nove rezervate,
ki manj stanejo kot nova cesta, zato pa toliko
bolj dražijo občine in gradbena podjetja, ki ne
vedo več, kje zastaviti lopato.
• Kulturno pa smo tudi na taki višini, da smo
že lahko ukinili vse podeželske kinematografe
in skoraj vse kulturniške skupine, zato pa smo
dobili občinski praznik, ohranili fuzbal klub v
orvi ligi in razglasili, da je osemletno obvezno
šolanje brezplačno. Potem smo pa od staršev
pobirali samoprispevek za šole v naravi, za
Čebelico, Cicibana, Kurirčka, Pionirčka in še
kaj. Pa tudi občinski praznik ni bil kar tako. V
Vodicah smo imeli razstavo živine, pred občin-
sko skupščino pa proslavo. Vreme je bilo bolj
slabo, sicer pa je temu kriv Standard.


